



Protokoll styrgruppsmöte för nationella kvalitetsregistret Svenska Intensivvårdsregistret

Dag/Tid/Plats:	2025-11-24 Kl. 18:00-20:00	Närvarande:	Johnny Hillgren (JH), Anna Eriksson (AE), Jonas Karlsson (JK), Lars Engerström (LE), Peter Nordlund (PN), Pär Lindgren (PL). Adjungerade: Lena Andersson (LA), Amanda Johansson (AJ), Eva Åkerman (EÅ)
Registerhållare:	Johnny Hillgren	Frånvarande:	Ritva Kiiski Berggren (RKB), Emma Larsson (EL), Märta Leffler (ML), Göran Karlström (GK), Micke Broman (MB)

Rubrik	Ansv.	Typ av fråga	Underlag för ärende	Beslut/Information
Öppnande av mötet				Ordförande förklarar mötet öppnat
Val av protokollförare		Beslut		LA
Val av protokolljusterare		Beslut		LE
Timekeeper		Beslut		Ej aktuellt
Övriga punkter		Information		-
Fastställande av dagordning		Beslut		Ja
Här och nu		Information		-
Föregående protokoll		Beslut		Läggs till handlingarna

Rubrik	Ansv.	Typ av fråga	Underlag för ärende	Beslut/Information
1. Fråga från Magnus von Seth CIVA UAS	Alla	Diskussion/Beslut	På Akademiska kommer vi att planerat flytta intensivvårdspatienter på fredagar mellan våra intensivvårdsavdelningar pga. platsbrist på en avdelning (avsändande) men ej mottagande. Mottagande skriver ut till avsändande på måndagar. Detta kommer med nuvarande riktlinjer generera ett nytt vårdtillfälle för varje flytt med nytt SAPS-3 mm, vilket blir mycket missvisande i mortalitetsstatistiken. Samtidigt vill vi ju registrera rätt vård på rätt enhet samt att det sker flytt pga. resursbrist. Finns det ett sätt att lösa detta? Otimo skulle kanske kunna hitta en lösning i Paslva men de gör ingenting innan ni tyckt till. Kanske en komplicerad fråga att ta på mejl och om det behövs kan vi kanske diskutera på telefon eller Teams?	Diskussion från olika synvinklar. Registrera VTS och åtgärder på den avdelning det gäller? Svårt att hitta en systemlösning. Beslut: JH ringer Magnus von Seth och diskuterar de olika alternativen.
2. Antal vtf minskar för varje år. Fokusrapport? Artikel i årsrapporten?	Alla	Diskussion/Beslut	Intressant faktum. Vad beror det på?	JH: Åtgärder som IVB etc. har inte ökat. Intensivvården i framtiden? Sten Rubertsson (SoS) har definierat 75 IMA. Han ska skicka data på detta till JH. PN: Efter pandemin har det minskat på patientflödet. Under 90-talet minskade det också. LE: Minskning av IVA-platser samt ökning av IMA-platser. Effekt? Vi behöver ha koll på IMA-vården. Beslut: Fokusrapport eller artikel i årsrapporten. Fortsatt diskussion på arbetsmötet i december.
3. Ekonomi 2026 – risk för reducering?	Alla	Information		Indikationen är att det kommer att bli som tidigare år. Vidare diskussion på arbetsmötet. Det finns förslag om hur många fysiska mötet det får finnas för register. Vi kan behöva hushålla med pengar. Om medelstilldelning inte räcker får audit under året stå tillbaka. SoS är bekymrad



Rubrik	Ansv.	Typ av fråga	Underlag för ärende	Beslut/Information
				över detta och driver frågan. JH har blivit intervjuad i Dagen Medicin där han har tryckt på gällande ekonomin.
4. VG – status?	AJ	Information	Program Antal rum Anmällda	Avstämning sker i programgruppen som har möte 2025-11-27. Diskussion gällande programmet. Vår Gård har en ombyggnad under vårt möte. Minskning av 15 rum. PN: Planering av IVA-chefsmötet går lite trögt. SIR kan inte lösa alla programpunkter. PN kontaktar SIS för vidare engagemang.

Protokollförare

Lena Andersson

Protokolljusterare

Lars Engerström

Registerhållare

Johnny Hillgren